
Referat af Bestyrelsesmøde, E/F Applebys Gård, fredag 29. 

november 2019 kl. 16 hos Marianne  

Deltagere: Marianne Fryd Christensen, Peter Jensen, Agnete Nielsen; Lars 

Christian Lauridsen; Finn Valentin  

Referent: Finn Valentin  

 

Agenda: 

1. Bestyrelsen: kompensation til medlemmer.  

Medlemmerne besluttede fordeling mellem sig af den beløbsramme, DEAS har 

udmeldt, i alt kr. 6000 

 

2. Ny husforsikring med prisstigning. 

Efter en udbudsrunde har DEAS fremsendt to tilbud fra hhv. Protector og Tryg.  

Bestyrelsen gennemgik forskelle mellem tilbuddene i betingelserne og besluttede 

sig for tilbuddet fra Tryg. Marianne skriver til DEAS 

 

3. Varsling fra YouSee + regning / info.  

YouSee varsler kanalændringer og takststigning fra 1/1, 2020, men vi har endnu 

ikke modtaget ny pris. Når vi modtager prisen, vil Marianne sætte opslag i 

opgangene.  

 

4. Arbejdsopgaver i bestyrelsen 

o Opdateringer af hjemmesiden. Anders er i gang med opdatering. 

Yderligere status på næste bestyrelsesmøde  

o Fugtskade hos Sanne, OOV 2, 3. Finn er i kontakt med DEAS om 

assistance med opgaven. 

o Svar på mail fra beboerne  

▪ Peder Møller (koldt vand). Marianne svarer på mailen  

▪ Josefine Adenike Larsen (radiatorer + koldt vand). Marianne 

svarer på mailen 

o Måtter til bagtrapperne. Peter har indkøbt måtter. Afsluttet. 

o Skridsikker tape til bagtrapperne. Forslag om strimler bortfalder.  

 

5. Status på Ejerforeningens økonomi / Marianne  

Marianne skriver til DEAS (Thomas) om resterende betalinger vedr. DEAS 

konsulentydelse mm. fra bagtrappe projektet.  

Foreningens udgifter er i tilfredsstillende overensstemmelse med budgettet.  

 



6. Status på arbejdet med CityRenhold. 

Agnete redegjorde for aktuelle opgaver og reparationer 

 

7. Status på driftsopgaver 

Agnete redegjorde for aktuelle opgaver og reparationer 

 

8. Opgaver frem mod Generalforsamling forår 2020:  

o Estimat og forslag til løbende udskiftning af de lodrette stigstrenge / 

Lars Christian  

Overslag fra Gaskompagniet foreligger. Der forventes en større 

koordinerings- og opfølgningsopgave, som kan gøre ekstern rådgivning 

nødvendigt.   

o Fugtsikring af væggene i portene / Lars Christian 

2 tilbud er modtaget 

o Rensning af faldstammer / Agnete undersøger 

o Evt. stigning på driftsbudget og vedligeholdsopsparing 

Alle fire underpunkter udskydes til næste bestyrelsesmøde  

 

9. Dato for næste bestyrelsesmøde 

Marianne udsender datoforslag i Januar 2020 

 

10.Dato for Generalforsamling 2020:  

Bestyrelsen besluttede sig for 2. april.  Marianne skriver til DEAS og Agnete 

reserverer lokale i Christianshavns Beboerhus. 

 

11.Evt.  Intet 


